

ԲՈՎԱՆԳԱՆՈՒԹՅՈՒՆ

Հոգվածներ

Ալանյան Ա. Ե. Ա ₂ ֆոսֆորիկազի անջատումը թույններից.	351
Իոնոս Կեռեկ Մեւրուպ. Ստանկա Պետկովա Ստեռա Իհկորթային աղբյուրից նոր հիդրո- լազայի էնզիմատիկ բնութագրերը.	358
Խուրավերդյան Գ. Ն., Բակունց Գ. Գ. ԳՈՖԱ-ի և զոֆամիին պարունակությունը մակերի- կամներում էքսպերիմենտայ թերահարվահանագեղձության դեպքում.	366
Ղուկասյան Ջ. Գ., Ազադանյան Ա. Խ., Դավթյան Մ. Ա. Արգինազայի կինետիկական հա- կությունները լորու ընդակերի բզեզներում. <i>Acarihaoscelinus obseclus Say.</i>	373
Լեյկոնյան Մ. Մ., Զակոտով Գ. Գ., Լեյկի-Աղանու Ի. Ա., Աֆրիկյան Ա. Բ., Մխիթարյան Վ. Կ. Բիոթիմիական տեղաշարժերը ցածր համախականության ձայնային տատանում- ների ազդեցության պայմաններում.	377
Լինասյան Ս. Մ., Աղաձյան Մ. Ի., Պետրոսյան Լ. Հ. Ժազարների ածխաջրային փոխա- նակությունը վիրրացիայի և ազմուկի ազդեցության պայմաններում.	382
Սիմոնյան Ա. Ա., Ստեփանյան Ի. Ա., Մեսրոպյան Ն. Բ. էներգետիկ փոխանակությու- նը փոփոխական ջերմաստիճանների պայմաններում հաճի ձվերի ինկուբացման դեպքում.	387
Պողոսյան Ն. Լ., Արսլանյան Ա. Վ. Բմբային հիպոթիլամադուսի զրգոման ազդեցությունը տնային թռչունների վարքագծի վրա.	390
Իվաշկին Վ. Տ., Լինասյան Հ. Ա., Ազնեա Ս. Գ., Կոնիշևա Տ. Լ., Զուբորյուսյան Վ. Մ. Ստամոքսի խոտամիկի նկատմամբ զգայուն աղենիյատեղիկազայի պրեպարատ- ների ստացման մեթոդների բարելավումը.	395

Համառոտ նաղորդումներ

Ջաշոյան Ա. Ա., Սաղաթյան Լ. Ի. R ₁ և R ₂ ջրաուծելի ֆոսֆինային կոմպլեքսների հակառուտության ակտիվությունը.	399
Միոսյան Ա. Ա., Հովհաննիսյան Ա. Ա., Սեդրյան Ժ. Ս., Հովհաննիսյան Տ. Ա., Դո- վոնցյան Գ. Ա. Ալենդոգինոֆոսֆատի ազդեցությունը Լերիկամների կեղանային շեր- տում մալոնդիալդեհիդի առաջացման վրա.	401
Լեյկոնյան Ն. Ն., Կուսուրյան Կ. Վ., Ղիլիսցաբյան Հ. Ս. Ներօրգանական միկրոցիրկուլ- յատուր շունի ֆունկցիոնալ վիճակը հիստամինի ազդեցության տակ	406
Լյույախ Գ. Ա., Ղազարյան Գ. Մ., Դեմոզյան Կ. Ն., Վանդրաբյան Լ. Ս. Առնետների նշա- ղեղծի մեղիայ կորիզի ղեքը ակտիվ խոտափման մեջ	407
Զուբորյուսյան Ի. Ա. Կմախային մկանների ջերմաստիճանը և էնզիմական առանձնա- նակությունները.	409
Բարսյան Հ. Հ., Բարսյան Ա. Հ. Նոր տվյալներ <i>Falsidelecta</i> և <i>lituborech-</i> <i>ia</i> (Targ.) (<i>Hemiptera</i> Coccidae) մորֆոլոգիայի հասին	412

Ֆիլոսոփյուն պատմություն

Մանուկյան Ն. Ն. Հին Բարուսխոսքը Բարդուղիմեոս Բաղնյացու Փարոզգրքում	417
--	-----

Ինֆուրատներ

Ամբունի Գ. Գ., Տեր-Մարկոսյան Ա. Ա., Կիրակոսյան Ա. Գ. էրեկտրաստատիկ դաշտի ազդեցությունը առնետների արդի միտոքոնդրիանների թաղանթների թափանցի- կության վրա.	423
Կապուսմանյան Մ. Ա., Նոյան Մ. Գ., Նուսրյան Կ. Ս., Ղազարյան Բ. Ա. Գլխուղիկ կար- գավորիլ ֆերմենտների ակտիվության փոփոխումը մարդու լիմֆոցիտներում՝ էքստ- րադիոլով ներգործելիս.	424
Ղիւրաբյան Տ. Լ. Ներօրոտուկ հակախոցային միջոցների ներգործությունը ստամոքսի լորձաթաղանթի տարբեր տեսակի ախտահարումների վրա՝ էքսպերիմենտում.	425
Հովհաննիսյան Լ. Ե., Պալլակովա Ի. Ս. Որոշ համատեղականների ժամող մկանների կա- ռուցվածքի առանձնահատկությունները.	425
Գուլյան Ա. Ա., Խաչատրյան Ժ. Գ. Փայուկ ցորենի հիբրիդների ռեկոմբինոգենեզի փոփո- խությունների մասին՝ մալրական բազադրիի վրա մուտագենով ներգործելիս.	426
Սահակյան Գ. Ա. Անանյացան փափուկ ցորենի հասկի արդյունավետության և նրա բա- ղադրիլ մասերի կոռելյացիան.	427

СОДЕРЖАНИЕ

Статьи

Ананян А. Е. Выделение фосфолипаз A_2 из ядов	351
Богос Кеворк, Мисроп, Станки Петкова Стоева. Эпидемиологическая характеристика новой гидролизы из микробного источника	366
Худавердян Д. Н., Бакуян Г. Г. Содержание ДОФА и дофамина в надпочечниках при экспериментальном гипотартиреозе	380
Гуксян Дж. Г., Агаджанян А. А., Давтян М. А. Кинетические свойства аргиназы жуков фасоловой зернояды <i>Aspilota glidus oblectus</i> Say	383
Мелконян М. М., Закутов Г. Г., Мениш-Асава Е. А., Африкян А. Б., Мамурия В. Г. Биохимические изменения под влиянием низкочастотных акустических колебаний	377
Минисян С. М., Адамян Ц. Н., Петросян Л. А. Углеводный обмен у кроликов при воздействии акбразии и шума	382
Сиюнян А. А., Степанян Р. А., Мисропян Е. Б. Энергетический обмен мозга кур при инкубации яиц в условиях переменных температур	387
Погосян Н. Л., Ариакян А. В. Влияние раздражения туберального гипоталамуса на поведение домашних птиц	390
Ивазикян В. Т., Минисян Г. А., Агеева О. Г., Коничева Г. Л., Арутюнян В. М. Оптимизация методов получения препаратов гистаминчувствительной аденилатциклазы желудка	395

Краткие сообщения

Чачоян А. А., Саграбян Т. И. Противоопухолевая активность водорастворимых фосфиновых комплексов Rh, Ru, Pd	393
Мидоян А. А., Оганесян А. С., Геворкян Ж. С., Оганесян Т. А., Дованджян Г. А. Влияние АТР на образование малондиальдегида в корковом слое почек	401
Мелконян Н. Н., Казарян К. В., Чилингарян А. М. Функциональное состояние внутриорганного микроциркуляторного русла под воздействием гистамина	404
Локян Д. А., Казарян Г. М., Геворкян К. Н., Гамбарян Л. С. Роль медиального ядра миндалины в активном избегании у крыс	407
Арутюнян Р. А. Топографические особенности температуры скелетных мышц	409
Бабаян А. Г., Бабаян Г. А. Новые данные по морфологии <i>Palaeolecanium bituberculatum</i> (Targ.) (Homoptera, Coreoidea)	412

История науки

Манукян Н. Н. Древний «Физиолог» в «Книге проповедей» Варфоломея Болонского	417
---	-----

Рефераты

Арицун Г. Г., Гер-Маркисян А. С., Киракосян К. Г. Влияние электростатического поля на проницаемость мембран митохондрий крыс	423
Каграмлян М. С., Есаян Л. Г., Наширян К. Б., Казарян Б. А. Изменение активности регуляторных ферментов гликолиза в лимфоцитах человека при воздействии эстрадиолом	424
Вирабян Т. Л. Влияние нейротропных противоязвенных средств на различные виды поражений слизистой оболочки желудка в эксперименте	425
Оганесян Л. Е., Полякова Р. С. Особенности строения жевательной мускулатуры некоторых хомякообразных	425
Гулян А. А., Хачатрян Ж. Г. Об изменениях в рекомбинагенезе у гибридов мягкой пшеницы при мутагенном воздействии на материнский компонент	426
Саакян Г. А. Корреляции между продуктивностью колоса и определяющими ее элементами у озимой мягкой пшеницы	427

CONTENTS

Articles

<i>Ayanian A. E.</i> Isolation of A_2 Phospholipase from Venoms	351
<i>Bohes Kevork Mesrobian, Stanka Petkova Stoeva</i> Enzymatic Characterization of a New Hydrolase from Microbial Origin	358
<i>Khudaverdyan D. N., Bakunts G. G.</i> Content of DOPA and Dopamine in Adrenal Glands during Experimental Hypoparathyreosis	366
<i>Chukasian J. G., Aghajanian A. Kh., Davitjan M. H.</i> Kinetic Properties of Arginase in Haricot Beetle <i>Acanthoscelides obtectus</i> Say.	373
<i>Melkonian M. M., Zakutov G. G., Melik-Agaeva I. A., Afrikian A. B., Mkhitarian V. G.</i> Biochemical Changes under the Low Frequency Acoustic Oscillations	377
<i>Minassian S. M., Adamian Ts. I., Petrossian I. A.</i> Carbo-Hydrate Metabolism of Rabbits under Action of Vibration and Noise	382
<i>Simonian A. A., Stepanian R. A., Mesropian E. B.</i> Energetic Metabolism of Hens Brain in the Course of Incubation of Eggs under Variable Temperatures	387
<i>Pogossian N. L., Arshakian A. V.</i> Influence of Stimulation of the Tuberal Hypothalamus on the Behaviour of Poultry	390
<i>Ivashkin V. T., Minassian H. A., Ageeva O. G., Konitcheva T. L., Harutunian V. M.</i> Improvement of Methods of Receiving of Preparations of Gastric Adenilatcyclase	395

Short Communications

<i>Chachoyan A. A., Sagradian L. I.</i> Antitumour Activity of Watersoluble Phosphine Complexes Rh , Ru , Pd	399
<i>Midoyan A. A., Hachannisian A. S., Gevorgian Zh. S., Hachannisian T. A., Dovanjian G. A.</i> Influence of ATP on the Formation of Malondialdehyde in the Renal Cortex	401
<i>Melkonian N. N., Kazarian K. V., Chilingarian A. M.</i> Functional State of Intraorganic Microcirculatory Flow under the Influence of Histamine.	404
<i>Lokyan D. A., Kazarian G. M., Gevorgian K. N., Gambarian L. S.</i> Role of the Medial Nucleus of the Amygdala in Active Avoidance in Rats	407
<i>Arutunian R. A.</i> Topographic Characteristics of Temperature of Skeletal Muscles	409
<i>Babayan H. H., Babayan A. H.</i> New Data on <i>Palaecolecanium blattaberculatum</i> (Targ.) (Homoptera, Coccoidea) Morphology.	412

History of Science

<i>Manukian N. N.</i> Ancient „Physiologie“ in „The Book of Preaches“ of Bartholomew of Bologna	417
---	-----

Abstracts

<i>Artsruni G. G., Ter-Murkosian A. S., Kirakosian K. G.</i> Influence of Electrostatic Field on the Permeability of Membranes of Rats Liver Mitochondria	423
<i>Kagramanian M. S., Yegoyan M. G., Nazarian K. B., Kazarian B. A.</i> Change of Activity of Glycolysis Regulatory Enzymes in Human Lymphocytes under the Influence of Extradial	424
<i>Vitribian T. L.</i> Effect of Neurotropic Antilulcerous Drugs in Various Lesions of Gastric Mucous Membrane in the Experiment	425
<i>Oganesian L. E., Poljakova R. S.</i> Chewing Muscles Structure Peculiarities of Some Hamsterlike Rodents	425
<i>Gulyan A. A., Khachatryan I. G.</i> On Changes of Recombinogenesis by Mutagen Effect on Maternal Component in Hybrids of Soft Wheat	426
<i>Saakian G. A.</i> Correlation between the Winter Soft Wheat Ear Productivity and the Elements Determining It	427